

9 September 2026

Indoor Pickleball Court Now Open for Booking

Dear Members and Guests,

We are pleased to announce that the new indoor pickleball court at Club Siena **will open on 12 September (Saturday) and is available for booking.** During the initial soft-opening phase, we will be continuously optimizing our facilities to ensure we deliver the highest quality of service and an exceptional sporting experience.

You may inquiry and reserve the court in person at the reception or by calling 2987 7382. To celebrate our soft-opening, we are delighted to offer a **10% discount** on all bookings made from now until 31 December 2026. Please refer to the table below for further details.

Indoor Pickleball Court Opening Hours and Fees		
Members	Monday to Friday	Original Rate
	Off Peak Hour 07:00 - 17:00	HK\$260 / Hour / Court
	Peak Hour 17:00 - 22:00	HK\$380 / Hour / Court
	Saturday, Sunday and Public Holidays (Last session 21:00)	HK\$380 / Hour / Court
Member Guests	Monday to Friday	
	Off Peak Hour 07:00 - 17:00	HK\$420 / Hour / Court
	Peak Hour 17:00 - 22:00	HK\$600 / Hour / Court
	Saturday, Sunday and Public Holidays (Last session 21:00)	HK\$600 / Hour / Court
Special soft-opening offer: Enjoy a <u>10% discount</u> upon booking from now until 31 December 2026		

Thank you for your continued support.

NOTICE
FROM CLUB MANAGEMENT

9 September 2026

室內匹克球場現正開放預訂

致各會員及訪客：

我們很高興地宣布海澄湖畔會所之全新室內匹克球場將於 9 月 12 日（星期六） 開放，現已接受預訂。在首階段運作期間，我們將持續優化各項設備與設施，致力為大家帶來高質素的服務與運動體驗。

您現可親臨接待處或透過電話 2987 7382 預訂及查詢。為慶祝新球場啟用，由即日起至 2026 年 12 月 31 日，預訂場地即可享九折優惠。相關詳情請參閱下方之列表。

室內匹克球場開放時段及收費		
會員	星期一至五 非繁忙時段 07:00 - 17:00	原價 全場每小時 HK\$260
	繁忙時段 17:00 - 22:00	全場每小時 HK\$380
	星期六、日及公眾假期全日 (最後一節 21:00)	全場每小時 HK\$380
會員賓客	星期一至五 非繁忙時段 07:00 - 17:00	全場每小時 HK\$420
	繁忙時段 17:00 - 22:00	全場每小時 HK\$600
	星期六、日及公眾假期全日 (最後一節 21:00)	全場每小時 HK\$600
特別優惠：由即日起至2026年12月31日，預訂場地即可享 <u>九折</u> 優惠。		

感謝您一直以來的支持。

NOTICE
FROM CLUB MANAGEMENT